
全触屏
编码器按键

电源按键

充电触点

心率传感 器

双色硅胶表带

拨打电话

这个界面可以控制手机拨打电话，
查看最近通话等

在音乐控制界面可以控制手机播放/暂停
音乐，上一曲/下一曲，音乐的音量+/-

1.不开机：第一次使用时，请连接充电器以激活手环；如

果手环没电，请充电。
2.无法进行蓝牙连接：
a． 请确保手机蓝牙为开启状态，手环在开机状态；
b． 搜索蓝牙时，请确保手环未被其他账号绑定；
c．搜索蓝牙时，手环与手机尽量在较近距离内。
3.蓝牙自动断开，导致消息不能推送：通知是开启状态
（辅助功能也需开启）；推送消息时注意看看是否开启了
勿扰模式，开启了勿扰模式是不会推送任何消息的。
4、手环连接手机后，运动、睡眠、心率数据未同步至手机
APP，请尝试断开蓝牙后再重新连接。

注意：很多手机系统为了省电，会自动清除后台应用，自
行关闭手环 ，导致蓝牙断开。此种情况需要相对应的APP
设置手机，在手机里面找到类似手机管家或者安全中心，
在电量管理或者自启动设置选项里,把 添加到白名单或APP
允许自启动即可。

温馨提示：
1. 本手环非医疗设备，所测健康数据仅供参考。
2. 说明书如有更新，恕不另行通知。

1 Off Connect the charger to activate the bracelet for. :         
the first time If the battery is dead charge it  ;      ,  .  
2 Bluetooth connection is unavailable.    :  
A Please ensure that the bluetooth of the mobile.          
phone is turned on and the bracelet is turned on         .  
B When searching for Bluetooth ensure that the.     ,    
bracelet is not bound to another account      .  
C When searching for Bluetooth try to keep the.     ,     
bracelet close to the phone    .  
3 Bluetooth is automatically disconnected so the.    ,   
message cannot be pushed the notification is enabled   :     
(       );    auxiliary functions also need to be enabled Check to
see if it is enabled when you push a message         .
If the do not disturb mode is enabled no messages will       ,    
be pushed .
4 After the bracelet is connected to the mobile phone.         , 
the data of exercise sleep and heart rate are not   ,       
synchronized to the mobile phone APP Please try to     .    
disconnect the Bluetooth and reconnect it again      . 
 
Note In order to save electricity, many mobile phone systems  will : 
automatically clear background applications and automatically      
close the bracelet APP resulting in bluetooth disconnection In   ,    .   
this case a corresponding mobile phone needs to be set In the ,        .   
mobile phone find a similar mobile phone manager or security ,         
center Add the APP to the whitelist or allow self start in the power.         -     
management or self start setting options  -   .  

 
Tips:  
1 The bracelet is not a medical device and the measured . , 
health data is for reference only.  
2 Instructions are subject to change without prior notice. .  

请确保必须按照图在智能手表中打开手机
音频才能使用音频和通话功能

特别注意事项

智能运动手表

You can control phone playback/pause on the music 
control interface Music, Previous/Next, Volume of 
Music+/-

Please ensure that the phone must be opened in
 the smartwatch according to the diagram
Audio can only be used for audio and call functions

Special precautions

Making phone calls

This interface can control the phone to make calls,
View recent calls, etc

Charging diagram

Smart Sports Watch Full touch screen
Encoder button Kes 

Power Key

Charging contact

Heart rate sensor

silicone strap

步骤 : 载
应用程序（扫描用户手册
中的二维码或在应用商店
中搜索“

1

”

下 FitCloudPro

FitCloudPro ）

步骤 : 开手机的
蓝牙设置

2 打 步骤 : 开
单击“+添加设备”

3 FitCloudPro打

步骤 设备，
点击它进行绑定（请在
第一次使用时将其充满电）

4 MT39”：搜索“ 步骤 成功连接5: 手机之后，请单击以
允许“配对”和“允许”通知

步骤 :6 向下滑动手表界面
点击并打开“呼叫”功能

步骤 ：7 您现在可以使用
手表可以接听和拨打电话

如何连接智能手表及如何使用呼叫接听和拨打功能？

Step 1: Download the 
FitCloudPro App (scan 
the QR code in the user 
manual or search for
 " FitCloudPro " in the 
App Store)

Step2:Turn on Phone's
 Bluetooth on Setting

Step3:Open the 
. click

 "+Add  Peripheral Now"
FitCloudPro

Step4:Search the "MT39" 
device, tap it to bind. (Please
 fully charged it when the first
 time to use.)

Step5: After the mobile phone is 
successfully connected, please click
 to allow "Pair" and "Allow" notification.

Step6: Swipe down the watch
 homepage,tap and turn on the
 "Call" function.

Step3:  You can now use your
watch to receive and make calls.

How to connect to a smartwatch and use call answering and dialing functions?

*注意：请不要将手表直接连接到手机的蓝牙，否则某些功能可能不可用。

* :         '   ,  
     .

Note Please do not connect the watch to the phone s Bluetooth directly otherwise
some functions may not be available

Warning:
This device complies with Part 15 of the FCC Rules.Operation is subject to the 
following two conditions: 
(1) this device may not cause harmful interference, and 
(2) this device must accept any interference received, 
including interference that may cause undesired operation. 
Changes or modifications not expressly approved by the party responsible for 
compliance could void the user's authority to operate the equipment.

NOTE: This equipment has been tested and found to comply with the limits for 
a Class B digital device, pursuant to Part 15 of the FCC Rules. These limits are 
designed to provide reasonable protection against harmful interference in a 
residential installation. This equipment generates, uses and can radiate radio 
frequency energy and, if not installed and used in accordance with the 
instructions, may cause harmful interference to radio communications. 
However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular 
installation.

If this equipment does cause harmful interference to radio or television 
reception which can be determined by turning the equipment off and on, 
the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of 
the following measures:
--Reorient or relocate the receiving antenna.
-- Increase the separation between the equipment and receiver
--Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which 
   the receiver is connected.
--Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help

NOTE: This device and its antenna(s) must not be co-located or operation in 
             conjunction with any other antenna or transmitter.

The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement. 
The device can be used in portable exposure condition without restriction.

RF exposure:

警告：
该设备符合 规则第 部分的要求。设备的操作需遵
守以下两个条件：
（ 该设备不得产生有害干扰；

（ 该设备必须接受任何接收的干扰，包括可能造成
非预期操作的干扰。未经负责合规性审查的责任方明确
批准的更改或修改可能会使用户操作该设备的权限无效。

注：该设备已经过测试，符合 规则第 部分所规定的
类数字设备的限制。这些限制旨在为住宅安装提供合理

的保护，以防止有害干扰。该设备产生、使用并可辐射
无线电频率能量，如果未按照说明安装和使用，可能会
对无线电通信产生有害干扰。但是，不能保证在特定的
安装中不会发生干扰。如果该设备确实对无线电或电视
接收造成有害干扰，该干扰可通过开关设备进行确定，
建议用户尝试通过以下一个或多个措施来纠正干扰：
-- 重新定向或重新放置接收天线。
-- 增加设备与接收机之间的距离。
-- 将设备插入到与接收机所连接的不同电路的插座上。
-- 咨询经销商或有经验的无线电/电视技术员寻求帮助。

注：该设备及其天线不得与其他天线或发射器共位或共
同操作。

射频暴露：
该设备已评估并符合一般射频暴露要求。设备可以在不
受限制的便携式暴露条件下使用。 
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